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    Zápis z jednání                        

Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  
(dále jen: KINF)  

Jednání:             
Číslo pořadí: 1 / 2023 Veřejné:  ANO Zapsal: Jan Turek 

           
            

Datum konání:  9.2.2023 Začátek: 16:00 Konec: 18:05 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Richard Bureš ano     
 

Místopředseda komise: Filip Čech ano     
 

           Jana Machálková ano     
 

           David Malý ano     
 

           Petr Lukáš ano     
 

           David Soukup ano     
 

           Jakub Rozsypal ano     
 

   Tajemník komise: Jan Turek ano      
Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Pavliš  ano      

 Další přítomní hosté:  Traian Urban                             
Program:         

  
1. Jmenování ověřovatele zápisu 1. jednání + prezence účastníků 

 

                      

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČ P1 
 

                      

3. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 
 

 •  ITC           
  

 •  Smart Cities           
  

 •  Technické systémy bezpečnosti                               
4. Informace vedoucího odboru informatiky p. Pavliše o projektech odboru informatiky MČ Praha 1.  

 

 •  Aktuální situace    
        

 •  Plánování                                  
5. Různé 

 

 •  Stanovení termínů jednání KINF na 1. polovinu   
 •  Návrhy na obsazení dvou Radou nejmenovaných členů KINF - odborníků                        
Zápis:        

           

1. Jmenování ověřovatele zápisu 1. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda Richard Bureš přivítal členy nové komise (v nové sestavě) a požádal je, aby se krátce 

představili. Po vzájemném představení předseda konstatoval, že jednání se účastní, i s ním celkem 

7 členů komise, a to všichni prezenčně, na půdě MČP1.  Komise je při svém 1. jednání v roce 2023 

usnášeníschopná a může tedy vydávat platná usnesení a zaujímat platná stanoviska k 

projednávaným bodům. Za ověřovatele zápisu pan předseda navrhl pana Davida Malého, který 

se sám přihlásil. Pan předseda dal hlasovat o návrhu, aby ověřovatel zápisu byl jmenován na celou 

dobu působnosti aktuální KINF, stejně tak jeho zástupce, David Soukup. (Tedy na necelé 4 roky.) 
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Usnesení KINF č.: 1/1/2023 

Ověřovatelem zápisů KINF byl jmenován pan David Malý. Jeho zástupcem pan David Soukup. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

     

2. Schválení navrženého programu Komise pro informatiku Rady MČ P1  

Předkladatel: Richard Bureš 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Předseda 

komise vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek a návrhů k programu jednání. 

Nikdo ze zúčastněných žádnou připomínku k programu nevyslovil. Dále sdělil předseda komise, 

že v rámci další organizace sdílení všech dokumentů souvisejících s KINF je nastaven přístup k nim 

pomocí MS SharePoint.  Požádal tajemníka komise, aby nově nastavenou přístupovou adresu na 

SharePoint MČP1 členům KINF zaslal, v nejbližších dnech. Následně dal předseda komise hlasovat 

o schválení programu.  

Usnesení KINF č.: 2/1/2023 

Komise pro informatiku schvaluje stávající program 2. jednání KINF, a jednání komise jako veřejné. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

3. Aktuální informace o ITC od předsedy KINF MČ Praha 1 p. Richarda Bureše 

•  ITC            

•  Smart Cities           

•  Technické systémy bezpečnosti 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda přednesl členům komise informace na základě prezentace (Dokument Power Point) 

"Zpráva o stavu ICT pro potřeby Komise informatiky". Prezentace panem předsedou proběhla 

přes monitory v Radniční jednací místnosti. Dokument je přílohou tohoto zápisu. Jedná se o: 

001_KINF_2023 prezentace.pptx  

Následně proběhla diskuze. 

Bod č.3 byl projednán bez následného vytvoření usnesení. 

 

4. Informace vedoucího odboru informatiky p. Pavliše o projektech odboru informatiky MČP1. 

•  Aktuální situace        

•  Plánování  

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan předseda Bureš předal slovo panu vedoucímu informatiky MČP1, Pavlišovi a vyzval ho, aby 

členům komise sdělil informace k aktuální situaci a plánování, v rámci IT MČP1. Pan vedoucí Pavliš 

nejdříve sdělil členů nové komise informace o zásadních dokončených projektech v 10 bodech. 

Desatero, které se nám za poslední tři roky zejména podařilo: 

 MČ Praha 1 splňuje legislativu (zejména národní standard IT systémů) 

 Podařilo se ustát období pandemie cestou online konferencí (MS Teams, online přenosy 

Zastupitelstva, Rady, komisí i výborů, Home offices zaměstnanců i dodavatelů atd.) 

 Realizovaná aplikace Veřejné zakázky pomohla vynést v srpnu 2022 MČ Praha 1 na první místo 

Hlídače státu (jako nejlépe hospodařící MČ  - smlouvy, procesy apod.) 

 Poprvé v historii se podařilo realizovat volby vlastními silami 
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 Podařilo se významně posílit kybernetickou bezpečnost  

 Podařily se eliminovat výpadky různých subsystémů vyskytujících se v předchozím období 

(Usnesení rady a zastupitelstva, Extranet apod.) 

 Proběhla finální pětiletá obnova všech PC a NTB, došlo k revitalizaci prostředí serverů a 

centrálního zálohování  

 Máme obnoveny nezbytné SW licence i podporové smlouvy se stěžejními dodavateli služeb 

 Zřízení portálu transparentni.praha1.cz na němž jsme se podíleli 

 A hlavně - podařilo se udržet a posílit efektivní a lidsky přátelskou spolupráci s ostatními 

odbory 

Po té pan vedoucí přednesl informace související s plánováním a rozpočtem, uvedené v 

následujících bodech. 

Tři témata pro další zlepšování chodu úřadu v oblasti IT:  

 Nastavit rozpočet tak, aby umožnil nejen provoz IT služeb, ale i jejich rozvoj a zejména obnovu 

IT infrastruktury 

 Eliminovat fluktuaci zaměstnanců OINF (změnit platové podmínky i přístup úřadu k faktu, že 

práce z domu je již v IT standardem), při politické shodě uvažovat o vyvedení IT služeb do 

„zřizované organizace“ (jako MHMP a Operátor ICT) 

 Klást důraz na odborného vzdělávání zaměstnanců včetně adekvátního nastavení rozpočtu. 

Desítky procent hlášení na HelpDesk jsou způsobeny neproškoleností zaměstnanců, kteří si 

znalosti použití agend předávají „po generace“ jeden druhému – mnohdy zkresleně 

        Hlavní projekty 2023 (pokud bude schválen odpovídající rozpočet HOS) 

 Výměna centrálního kontroléru i přístupových bodů pro zajištění spolehlivé Wi-Fi sítě MČ 

Praha 1 

 Obměna telefonní ústředny 

 Oddělení prostředí VPV (serverů i diskového pole) od ostatních agend, včetně pořízení 

technologií 

 Posílení kybernetické bezpečnosti zejména cestou vzdělávání zaměstnanců a nastavením 

procesů 

        Následně proběhla diskuze. 

        Bod č.4 byl projednán bez následného vytvoření usnesení KINF. 

 

5. Různé 

•  Stanovení termínů jednání KINF na 1. polovinu roku 2023 

Předkladatel: Richard Bureš 

Navrhované termíny dalších jednání na 1. polovinu roku 2023, 23.března, 13.dubna, 25.květen, 

15.červen, byly zaslány členům komise společně s pozvánkou na 1 jednání KINF v roce 2023 

emailem. Pan předseda o nich nechal členy komise hlasovat.    

Usnesení KINF č.: 5/1/2023 

Komise pro informatiku schvaluje termíny dalších jednání na 1. polovinu roku 2023, 23.března, 

13.dubna, 25.květen, 15.červen. 

Hlasování:           

Pro: 7   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 
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•  Návrhy na obsazení dvou Radou nejmenovaných členů KINF - odborníků  
Předkladatel: Richard Bureš 

Předseda komise přednesl návrh na jmenování člena KINF. Navrhovanou osobou, za člena komise 

je Traian Urban, který se aktuálního jednání zúčastnil jako host. Pan Traian Urban na začátku 

schůze, při představování, sdělil, v kterých oblastech se pracovně pohybuje, a uvedl také své 

znalosti a zkušenosti, které v praxi získal, jež mohou být přínosné pro jeho roli odborného člena 

KINF – uvedené jsou v následujících bodech: 

•  Práce pro iniciativu městské mobility pro střední a východní Evropu    

•  Práce na projektech zlepšování života ve městech v oblastech IT, logistiky, energetiky  

•  Zabývá se implementací těchto projektů ve městech      

•  Kooperace na mezinárodní platformě a úrovni - spolupráce industriálních firem, měst, 

univerzit, a samozřejmě veřejnosti. 

Předseda komise také vyzval – požádal členy komise, aby věnovali pozornost hledání devátého 

člena komise - odborníka. 

Tato část bodu č.4 byla projednána bez následného vytvoření usnesení KINF. 

 

Přílohy zápisu: 

1. Prezentační listina č.1/2023        

  

2. 001_KINF_2023 prezentace.pptx  

 

Zápis sepsán dne: 6.3.2023    

Předán k ověření: 7.3.2023    

            

Ověřovatel zápisu: David Malý      Předseda KINF: Richard Bureš  

            

         

            

         

        


